
971075

To: 5.1.2¢ IEEE @minezk.nl]
)From: B.1.2¢e

Sent: Sun 11/15/2020 2:02:27 PM

Subject: je vragen

Received: Sun 11/15/2020 2:02:27 PM

OMT adviesaanvraag 12 nov (003) (002) (002).docx

Ik heb je vraag over de quarantaine en de LCI richtlijn uitgezet. Verwacht snel antwoord.

En ik heb ookje BAO vraag uitgezet. Speelt nu veel met testen en toekomst.

Wel goed om te weten dat je dan -net als wanneer OCW en IenW aansluiten -

geen echt lid bent. Maar toehoorder.

Dat geldt voor VWS ook trouwens. Alleen de VWS-voorzitter formuleert het advies voor de leden.

Mbt het opzetten van een onderzoekje bij horeca hadden we het in het DOC, toen je een paar dagen vrij had.

Mijn idee zou nog steeds zijn dat het monitaren van ontwikkelingen daar enorm kan helpen.
Ook in gesprekken met veiligheidsregio’s komen best wat indicaties dat het beeld zeer gevarieerd is.

En dat gaat dan vooral over de kroegen natuurlijk. Alleen is het onderzoekje dat wij bij Berenschot hadden uitgezet veel te

grofmazig. Daaruit bleek dat vooral bij horecapersoneel nogal wat besmettingen waren. Dus kan me voorstellen dat hierin

samen optrekken. Maar dat vergt in opzet wel wat, om echt iets over besmetting en gedrag te kunnen zeggen. Keer na DOC

even over hebben? Lijkt me wel praktisch dat we dat vanaf medio dec dan klaar hebben staan.

In de bijlage de OMT aanvraag. Daar zijn DOC opmerkingen verwerkt en van ACC.

Op laatste moment nog flink aan gesleuteld. Er stonden heel veel enorm gedetailleerde vragen in. Minister wilde meer algemeen,
net als de vorige week. Even getoetst bij secretariaat. Die schatten dat ook in als overkill. Dus is ook mbt feestdagen eea

algemener geworden.
In ACC is door voorzitter geconcludeerd dat regionalisering in volgende OMT aanvraag terugkomt, begreep ik. Dat was niet echt

te combineren met het DOC. Dus we zouden na ommekomst van dit advies komende keer die vervolg vraag kunnen stellen, als

er nu onvoldoende richting is. Dat is donderdag dan alweer. Dan hebben we ook de uitgangspunten en kunnen we de vertaling
naar aanpak maken. Ik begreep dat ze komende keer veel aandacht aan testen willen gaan besteden. Ze hebben namelijk
steeds veel te weinig tijd. En dus zijn de antwoorden vaak nogal globaal en dan gaan wij daarna weer veel gedetailleerdere
vragen stellen. Dat gaat een beetje op en neer.

Groet,


